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Innkalling til driftsstyremøte Smestad skole 

01/23 Godkjenning av innkalling  

Driftsstyret er innkalt av rektor som sekretær for driftsstyret. 

Innkallingen godkjent.  

02/23 Valg av leder, nestleder og konstituering av årets driftsstyre 

Thea Brøvig valgt som leder av driftsstyret ved akklamasjon. 

John Fadum valgt som nestleder av driftsstyret ved akklamasjon. 

(John Fadum er ved en feil registrert som vararepresentant til driftsstyret på 

Smestad skole. Denne feilen blir rettet opp av bydelen. Valget er gjort under 

forutsetning av at feilen rettes) 

 

Driftsstyret består i år av følgende personer (valgt for to år): 

Foresatte (alle for to år): 

• Mariann Stoltenberg Lind (fast) 

• Thea Brøvig (fast) 

• Jan Olav Frantsvold (vara og FAU-leder) 

Politisk oppnevnte (alle for to år): 

• Ingrid Hopp (fast) 

• Mette Borchgrevink (fast) 

• John Fadum (fast) 

• Ayna Mousavi (vara 1) 



• Malin Øren Aldal (vara 2) 

• Liv Raaum (vara 3) 

Ansatte: 

• Martine Rognmo (fast 2023) 

• Camilla Øberg (fast 2024) 

• Roxana Marcu-Oniga (vara) 

 

03/23 Godkjenning av protokoll fra 21.11.2022 

Thea Brøvig tok over ledelsen av møtet. 

Protokoll fra møte 21.11.2022 godkjent. 

04/23 Rektor orienterer 

Rektor orienterer kort om status på Smestad skole: 

• Skolen kom godt gjennom desember, og er i gang etter juleferien! Skolen er 

ikke rammet spesielt hardt av mye sykdom pr i dag.  

• Det er glatt, også i skolegården. Enkelte mindre skader har blitt registrert. 

Vaktmestrene gjør løsninger der det er mulig. 

• Avdelingsleder Benedicte Lütken har hatt et fire måneders oppdrag for 

Utdanningsetaten for å øke kvaliteten på andre aktivitetsskoler i Oslo, noe 

som må kunne sies å være en fjær i hatten for vårt eget SMAKS 

• Skolen har etablert rutiner for mestringsteamet, bestående av skolens 

spesialpedagogiske koordinator, sosiallærer og miljøterapeut. Meningen en 

mer treffsikker bistand i klasserommene og overfor enkeltelever. 

• Rektor og mestringsteam skal delta i (re)start av Salto-samarbeid med 

Ullern bydel. Her er vi bedt om å løfte fram de største utfordringene våre 

innen det sosialpedagogiske området, og skolens konklusjon er: 

o 1-4: Økt utfordrende adferd hos enkeltelever og i klasserom 

o 5-7: Sosiale medier – som for noen elever er et mareritt, og er et 

stort problem (stort sett knyttet til fritiden, men det trekkes inn i 

skoledagen i stor grad) 

• Det kom innspill fra DS om elever kan være en uutnyttet ressurs som 

"assistenter" 

05/23 Elevundersøkelsen 

Kort info fra rektor. Dessverre blir Elevundersøkelsen ikke publisert før 20.01 i år. 

Resultater herfra kommer dermed først på agendaen for driftsstyret i mars-møtet. 

Resultater fra Elevundersøkelsen fra dette skoleåret er dermed heller ikke en del av 

grunnlaget for strategisk plan. 

06/23 Strategisk plan 2023-2026 

Strategisk plan for 2023-2026 ble lagt fram for driftsstyret. Det er de samme 

hovedmål for skolen i år som for forrige periode (2022-2025), med noen mindre 

modifikasjoner og spissinger. Strategisk plan har vært oppe i skolens interne 

organer (plangruppe og medbestemmelsesutvalg) før ferdigstillelse og behandling i 

driftsstyret.  

Hovedområdene er følgende – med enkelte kommentarer fra gjennomgangen: 

• Det gode læringsmiljøet 



• Fagfornyelsen: Rektor orienterte kort om felles utviklingsarbeid i det 

pedagogiske personalet 

• God grunnleggende kompetanse: Rektor og lærerrepresentantene 

orienterte kort rundt skolens nåværende status som Apple Distinguished 

School, og behovet for å gjennomgå den digitale plattformen i 

sertifiseringsperioden (de neste to årene) 

• Gode spesialavdelinger: Her ble samhandling mellom mottaksgruppene og 

ordinære elever som språklige "faddere" trukket fram, og rektor orienterte 

om at dette har vært et mål, men har vært noe vanskelig å få til i praksis. Det 

betyr ikke at tanken er forlatt. 

• Skole+SMAKS=sant!: Rektor orienterte kort om en velfungerende SMAKS, 

og at målet er en enda bedre samhandling og integrasjon mellom skolens to 

store avdelinger 

• Miljøfyrtårn Smestad: Rektor orienterte kort om ønsket og behovet for å 

skape et økt miljøengasjement hos elevene. 

Rektor orienterte dessuten om tallmålene som er satt (som er de samme som 

fjorårets): 

• 50% av elevene skal være på øverste nivå på faglige kartlegging (Nasjonale 

prøver, evt andre sentrale kartlegginger) 

• 90% av elevene skal være over nederste nivå på faglige kartlegginger 

• 90% av elevene skal svare positivt på kartlegginger av læringsmiljø (som 

Elevundersøkelsen) 

• 100% av elevene skal svare at de ikke blir utsatt for mobbing 

 

Vedtak: 

Strategisk plan for 2023-2026 er godkjent etter behandling i driftsstyret. 

07/23 Budsjett 2022 

Gjennomgang av budsjett for 2023, med foreløpig regnskap for 2022. Sakspapirer 

var budsjettene i tall, samt rektors budsjettnotat. 

Hovedkonklusjoner og diskusjonspunkt: 

• Merforbruk har økt.  

• Skolen har fått et år uten nedbetaling av tidligere underskudd, for å komme i 

balanse på en ordinær budsjettildeling 

• Behov for nedbemanning totalt sett. For ikke å kjøre for store kutt bare på 

høsten, begynner dette allerede våren 2023 (ansatte som slutter eller går ut 

i permisjoner blir erstattet av interne omrokkeringer, ikke eksternt tilsatte). 

Rektor mener skolen bør klare å unngå overtallighet.  

• Det kan være aktuelt å vurdere sammenslåing av klasser, men dette er det 

ifølge rektor for tidlig å ta en avgjørelse på. 

• Driftsstyret finner det beklagelig om skolen ikke finner midler til innkjøp av 

skolebøker der det er pedagogisk ønskelig. Rektor og lærerrepresentantene 

redegjorde i denne sammenheng kort for skolens gode bruk av digitale 

læremidler 

• Det ble også redegjort for bakgrunnen for behovet for IKT-drift, og 

bekymringen for å kutte i dette for skolen viktige området 



• Fordelingsmodellen for kommunal tildeling av midler ble diskutert. Det er 

også mange andre sammenliknbare skoler som sliter økonomisk. Dette må 

jobbes med politisk om man ønsker endringer.  

• SMAKS har en sunn økonomi, og kan drive som planlagt.  

• For begge hovedavdelinger er fortsatt drift naturlig nok lagt til grunn for 

budsjettet 

 

 

Vedtak: 

Budsjett for 2023 er godkjent etter behandling i driftsstyret. 

08/23 Møteplan 2022 

Forslag til møtedatoer for DS Smestad 2022 (alle dager kl 17.00): 

• Mandag 06.03.2023 

• Mandag 15.05.2023 

• Tirsdag 05.09.2023 

• Mandag 20.11.2023 

• Onsdag 17.01.2024 

09/23 Eventuelt 

Ingen saker var meldt til eventuelt 

 

 

Med hilsen 

 

Thea Brøvig       Anton Rygg 

Driftsstyreleder      Rektor og sekretær for DS 

 

 

 


